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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 9 februari 2021 in digitaal via MS 
Teams.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
de heer H.M.M. van Bree lid
de heer M. van der Heijden lid
de heer J.H. Strijbosch lid
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. 

2. Afsprakenlijst presidium 12 januari 2021.
Met Omroep Kontakt zijn afspraken gemaakt over het delen van de geluidsbestanden van de 
vergaderingen. De afsprakenlijst wordt vastgesteld.

3. Vaststelling voorlopige commissieagenda’s van 23, 24 en 25 februari 2021.
Wanneer mogelijk worden vergaderingen digitaal gehouden. De aankomende 
commissievergaderingen lenen zich allemaal hiervoor en worden digitaal gehouden via MS 
Teams. Afgesproken wordt dat in de titel van de onderwerpen (en anders in de toelichting 
daarop) voortaan nadrukkelijker wordt aangegeven wat er van commissie/raad gevraagd wordt 
(vaststellen, beschikbaar stellen, kennisnemen van etc.).
Agenda Commissie Sociaal Domein: Herijking positionering gemeenschappelijke regeling 
Senzer is informatief. De conceptagenda wordt vastgesteld.
Agenda Commissie Ruimtelijk Domein: Presentatie stand van zaken natuurontwikkeling ’t 
Gulden Land schuift door naar de commissievergadering van april.
Verzoek Drieweg Advies over invulling Achterbosch 10 Lieshout wordt als ingekomen stuk 
behandeld. Voorgeschiedenis wordt als bijlage toegevoegd. De conceptagenda wordt 
vastgesteld.
Agenda Commissie Algemene Zaken: Inzet budget duurzaamheid. Dit onderwerp is over het 
hoofd gezien bij het voorstel over budgetoverhevelingen in december. Met dit voorstel wordt het 
budget alsnog beschikbaar gesteld omdat anders gewacht moet worden tot de behandeling van 
de jaarrekening. Het voorstel wordt volgende week in het college behandeld en wordt volgende 
week woensdag bij de stukken gevoegd. De conceptagenda wordt vastgesteld.

4. Evaluatie raadsvergadering 28 januari 2021.
De digitale vergadering is goed verlopen. Binnen de beperkte mogelijkheden was er toch sprake 
van een warm en persoonlijk afscheid van wethouder Buter. Zo heeft zij het zelf ook ervaren.
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5. Evaluatie thematische raadsbijeenkomst 21 januari 2021.
De voorzitter geeft aan dat de bijeenkomst wel enigszins is uitgelopen. Daarnaast was het een 
uitdaging om de belangrijkste informatie over te brengen en tegelijkertijd de raadsleden op een 
interactieve manier bij de bijeenkomst te betrekken, teneinde informatie en standpunten op te 
halen. De bijeenkomst is ook intern goed geëvalueerd waarbij belangrijke leerpunten zijn 
benoemd.
Vanuit de fractievoorzitters wordt opgemerkt dat de presentatie qua inhoud en vormgeving goed 
in elkaar zat. Er zijn waardevolle dingen uitgekomen. Het was ook technisch goed te volgen. Om 
nog meer en betere input te krijgen helpt het als bij toekomstige bijeenkomsten vooraf meer 
informatie wordt toegezonden en goed wordt aangegeven wat er van de raadsleden verwacht 
wordt. Zij kunnen zich dan beter kunnen voorbereiden en beter anticiperen. Daardoor zijn er nu 
wellicht standpunten ingenomen die bij een betere voorbereiding mogelijk anders waren 
geweest. Deze standpunten kunnen dan ook niet als een hard gegeven worden beschouwd. 
Heroverweging blijft mogelijk. 

6. Wat verder ter tafel komt.
- Vergaderstructuur: De stukken die betrekking hebben op dit onderwerp zijn klaar. Omdat het echter 

nog onzeker is wanneer de nieuwe structuur kan worden ingevoerd, is het beter om de 
besluitvorming te laten plaatsvinden op het moment dat er daadwerkelijk zicht is op een feitelijke 
invoering. Als de huidige situatie namelijk nog lang aanhoudt komt een eventuele invoering mogelijk 
te dicht tegen de verkiezingen aan te liggen waardoor er onvoldoende tijd is om de nieuwe structuur 
uit te proberen en te evalueren. Voor het zomerreces (omstreeks juni) wordt een moment van “go 
or no go” geprikt. Kwaliteit gaat voor snelheid.

- De fractievergoedingen worden gewoon uitbetaald.
- Training snellezen betrekken bij de introductie van de nieuwe raad.
- Cursus politiek actief: In verband met de noodzaak om deze fysiek te kunnen geven wordt deze 

verplaatst naar het najaar.
- Het raadsuitstapje wordt, wanneer dit doorgaat, dit jaar in elk geval in Laarbeek gehouden om zo 

ook lokale ondernemers te steunen.
- De verkiezingen voor de 2e Kamer zijn geregeld. Er kan 3 dagen lang in 3 stembureaus worden 

gestemd. Deze stembureaus bevinden zich in Aarle-Rixtel, Lieshout en Beek en Donk. Op de  
verkiezingsdag zelf zijn er 10 stembureaus open. Er zijn circa 80 nieuwe vrijwilligers beschikbaar.

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 
democratisch 
proces/participatie

In verband met Corona nu 
niet uitvoerbaar.
Inplannen 1e helft 2021

Griffier

2. 5-11-19 Nieuwe vergaderstructuur, en 
daarmee samenhangende 
aanpassing reglement van 

De concept vergader-
structuur wordt ter besluit-
vorming aangeboden op 
het moment dat het 

Griffier
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orde en verordening 
commissies.

presidium een besluit heeft 
genomen over het moment 
van invoering.

3. 12-1-21 Thematische raadsbijeen-
komst 11 februari 2021 (RES 
(consultatie) en Transitievisie 
Warmte)

Vindt langs digitale weg op 
interactieve wijze plaats en 
wordt gestreamd.

Griffier/secretaris

4. 9-2-21 Fractievergoedingen Worden uitbetaald Griffier


